
Ronde Hoep 
 
Vorige week ontving u van de heer Geuzinge van Stichting de Ronde Hoep een email met daarin 
meer informatie over het initiatief van de heren Spaargaren en Vroege mbt een gemaal in de 
Houtribdijk. 
Dit gemaal zou volgens de schrijvers een alternatief kunnen bieden voor inzet van de Ronde Hoep tot 
calamiteitenberging. 
In het vragenhalfuur in de afgelopen raadsvergadering heeft het CDA over dit onderwerp vragen 
gesteld. 
Aan de heer Geuzinge is in antwoord bijgevoegde brief gestuurd door de portefeuillehouder. Dit is 
een brief van de heer Spaargaren aan de Vaste Kamer Commissie over dit onderwerp. 
 
De reactie van het Waterschap AGV over een mogelijk alternatief voor de calamiteitenberging is als 
volgt: 
 
In het plan van Dhr. Spaargaren wordt beoogd om een gemaal met een capaciteit van 320 
m3/seconde te realiseren. Doel van dit gemaal: Maximaal meerpeil niet boven +0,2 m NAP laten 
komen. Dit is een waterstand waarop de bestaande dijken rondom het Markermeer bewezen hebben 
stabiel te zijn.  
De Markermeer staat niet in open verbinding met het Noordzeekanaal(NZK) en Amstel-Rijn Kanaal 
(ARK). Zou dit wel het geval zijn, dan wordt ook het waterpeil in de NZK/ARK richting +0,2 m NAP. 
Blijft de Amstel in verbinding staan met de NZK/ARK dan zal ook in de Amstel het waterpeil stijgen tot 
+ 0,2 m NAP. Dan loopt het water in de Amstel overal over de dijken. Om deze reden wordt de Amstel 
afgesloten van het NZK/ARK zodra het waterpeil in het NZK/ARK boven de -0,2 m NAP komt en 
daarmee worden wij afhankelijk van gemaal Zeeburg. Alleen onder deze situatie (volledige isolatie) 
kan de Ronde Hoep worden ingezet. Indien de Amstel niet wordt geïsoleerd is de inzet van de 
RH  zinloos.   
  
Het spuien van water vanuit de NZK/ARK op het markermeer om zo het waterpeil op het NZK/ARK te 
reduceren is mogelijk zolang het waterpeil in het Markermeer lager is dan in het NZK/ARK systeem. 
Deze stap zal ook zeker genomen op het moment dat hier de mogelijkheden toe zijn (Bij verkeerde 
wind gaat dit zeer waarschijnlijk niet). 
 
Indien gewenst kan de portefuillehouder het Waterschap vragen om in een commissievergadering 
nadere informatie te geven over dit onderwerp 
 
 
 


